
Z OBČINSKE KANDIDACIJSKE KONFERENCE

Potrjeni kandidati za opravljanje
vodilnih in drugih funkcij v občini

22. februarja se je sestala na svoji prvi seji občinska
kandidacijska konferenca. Potem, ko so delegati sprejeli
poslovnik o delu te konference, je predsednica volilne
komisije pri OK SZDL Milena Martelanec podala poro-
čilo o opravljenih kandidacijskih postopkih v TOZD in
krajevnih skupnostih. Pri tem je še posebej podčrtala, da
so rezultati evidentiranja in kandidiranja tudi z ozirom
na število in strukturo kandidatov veliko boljši povsod
tam, kjer so vse družbenopolitične organizacije in druš-
tva kot tudi vsi samoupravni organi bodisi v TOZD ali
KS delovali aktivno, usklajeno in povezano v socialistični
zvezi kot fronti vseh subjektivnih sil.

Vsekakor je zanimiv podatek, da je bilo v občini do
januarja letos evideDtiianih 15.194 možnih kandidatov,
od tega za družbenopolitično skupnost 4.207, za SIS pa

10.987 kandidatov. Struktura pa je naslednja: za družbe-
nopolitično skupnost imamo 1582 ali 57 odstotkov žena,
600 ali 14 odstotkov mladih, 1124 ali 26 odstotkov
članov ZK ter 261 ali 6 odstotkov vodilnih delavcev. Za
SIS pa imamo 4332 ali 39 odstotkov žena, 1726 flU 15
odstotkov mladih, 2808 ali 25 odstotkov članov ZK ter
561 aU 5 odstotkov vodilnih delavcev.

Poročilo so delegati soglasno sprejeli. Velja poudariti,
da so bili tudi predlogi kandidatov za opravljanje vodil-
nih in drugih funkcij v občinski skupščini in skupščinah
SIS v občini soglasno potrjeni. Ob tem velja podirtati, da
so člani občinske konference SZDL soglasno sprejeli
predlog o spremembi kandidatne liste za družbenopoli-
tični zbor. Tako so predlagani kandidati sedaj Vilma

Sooj namesto Aleša Rueha (na predlog OK ZKS), AleS
Krnec namesto Potokar Jožeta (na predlog OSZSS) ter
Karl Kob« namesto Avgusta Jereba (na predlog OOZZB
NOV)Delegatiobčinske kandidacijskekonferencepaso
sprejeli nekoliko popravljen predlog za vodilne funkcije
v skupščinah SIS. Tako je za predsednika zbora izvajal-
cev SIS vzgoje in izobraževanja namesto Lojzke Virtič
predlagana Orila Zde&ar iz OS Trnovo, namesto Aleša
Golje je za predsednika skupščine otroškega varstva
predlagana Maja Strehovec iz KS Vič, za predsednika
SIS stanovanjsko gospodarstvo pa je namesto Janka
Kušarja predlagan Milan Buh iz KS Stane Sever, za
predsednika SIS socialno skrbstvo pa je namesto Brede
Cajhen predlagan Marjan Kolarič iz KS Milan Česnik in
za predsednika zbora uporabnikov iste SIS Marjan Kav-
ČMS iz Postaje milice Vič.

Ob obravnavi ostalih predlogov za vodilne in druge
funkcije na ravni mesta in republike ni bilo pripomb,
pripombe, ki so bile ob obravnavi liste kandidatov za
delegate zvezne skupščine pa bodo delegati posredovali
na mestni in republiiki kandidacijski konferenci.


